

**ARRANGEMENTS FOR DATA TRANSMISSION**

**ÉQUIPEMENTS DE TRANSMISSION DE  
 DONNÉES**

**Item**

**D46 56 KBPS DATA CHANNELS**

(a) This custom-designed arrangement provides a 56 Kbps digital facility between Hensall and Stratford, Ontario. The initial service period is 12 months and termination liability is equal to the present worth of the remaining payments. (Note)

(b) This custom-designed arrangement provides a 56 Kbps digital facility between Valcourt and Montréal, Québec. The initial service period is 36 months and termination liability is equal to the present worth of the remaining payments. (Note)

(c) This custom-designed arrangement provides a 56 Kbps digital facility between St-Zacharie and St-Prosper-de-Dorchester, Québec. The initial service period is 12 months and termination liability is equal to the present worth of the remaining payments. (Note)

**Article**

**D46 VOIES DE TRANSMISSION DE DONNÉES  
 D'UN DÉBIT DE 56 KBIT/S**

(a) Installation de transmission numérique personnalisée à 56 kbit/s entre Hensall et Stratford (Ontario). La période initiale est de 12 mois, et les frais de résiliation correspondent à la valeur actualisée des montants à payer. (Note)

(b) Installation de transmission numérique personnalisée à 56 kbit/s entre Valcourt et Montréal (Québec). La période initiale est de 36 mois, et les frais de résiliation correspondent à la valeur actualisée des montants à payer. (Note)

(c) Installation de transmission numérique personnalisée à 56 kbit/s entre St-Zacharie et St-Prosper-de-Dorchester (Québec). La période initiale est de 12 mois, et les frais de résiliation correspondent à la valeur actualisée des montants à payer. (Note)

C

C

C

C

C

C

	Monthly Rate / Tarif mensuel	Service Charge / Frais de service
D46(a) .....	\$ 605.00	\$ 2,100.00
D46(b) .....	1,088.90	1,687.00
D46(c) .....	400.00	910.00

**Note:** The rates and charges for Digital Private Line solutions Service Extension Features and Digital Private Line solutions Service Extension Access service, as specified in National Services Item Nos. 304 and 305, apply in addition as appropriate.

C

**Note:** S'il y a lieu, les tarifs et frais de dispositifs d'extension du service des solutions Lignes spécialisées numériques et du service d'Accès d'extension du service des solutions Lignes spécialisées numériques s'appliquent en sus, conformément aux articles 304 et 305 du Tarif des services nationaux.

C

**ARRANGEMENTS FOR DATA TRANSMISSION**

**ÉQUIPEMENTS DE TRANSMISSION DE  
 DONNÉES**

**Item**

**D46 56 KBPS DATA CHANNELS - continued**

(d) This custom-designed arrangement provides a local 56 Kbps digital facility between a customer's premises in St-Alexis and the St-Alexis, Québec Central Office. The initial service period is 12 months and termination liability is equal to the present worth of the remaining payments. (Note 2)

(e) This custom-designed arrangement provides a local 56 Kbps digital facility between a customer's premises in Warwick and the Warwick, Québec Central Office. The initial service period is 12 months and termination liability is equal to the present worth of the remaining payments. (Note 2)

(f) This custom-designed arrangement provides a 56 Kbps digital facility between Trois-Rivières and St-Barnabé, Québec. The initial service period is 12 months and termination liability is equal to the present worth of the remaining payments. (Note 1)

(g) This custom-designed arrangement provides a local 56 Kbps digital facility between a customer's premises in Henryville and the Henryville, Québec Central Office. The initial service period is 36 months and termination liability is equal to the present worth of the remaining payments. (Note 1)

**Article**

**D46 VOIES DE TRANSMISSION DE DONNÉES  
 D'UN DÉBIT DE 56 KBIT/S - suite**

C (d) Installation de transmission numérique locale personnalisée à 56 kbit/s entre les locaux de l'abonné à St-Alexis et le central de St-Alexis (Québec). La durée minimale du contrat est de 12 mois et les frais de résiliation correspondent à la totalité des frais à payer. (Note 2)

C (e) Installation de transmission numérique locale personnalisée à 56 kbit/s entre les locaux de l'abonné à Warwick et le central de Warwick (Québec). La durée minimale du contrat est de 12 mois et les frais de résiliation correspondent à la totalité des frais à payer. (Note 2)

(f) Installation de transmission numérique personnalisée à 56 kbit/s entre Trois-Rivières et St-Barnabé (Québec). La période initiale est de 12 mois, et les frais de résiliation correspondent à la valeur actualisée des montants à payer. (Note 1)

C (g) Installation de transmission numérique locale personnalisée à 56 kbit/s entre les locaux de l'abonné à Henryville et le central de Henryville (Québec). La durée minimale du contrat est de 36 mois et les frais de résiliation correspondent à la totalité des frais à payer. (Note 1)

	Monthly Rate / Tarif mensuel	Service Charge / Frais de service
D46(d) .....	\$ 341.00	\$ 1,850.00
D46(e).....	341.00	1,850.00
D46(f).....	430.00	1,520.00
D46(g).....	100.00	4,150.00

**Note 1:** The rates and charges for Digital Private Line solutions Service Extension Features and Digital Private Line solutions Service Extension Access Service, as specified in National Services Item Nos. 304 and 305, apply in addition as appropriate.

**Note 1:** S'il y a lieu, les tarifs et frais de dispositifs d'extension du service des solutions Lignes spécialisées numériques et du service d'Accès d'extension du service des solutions Lignes spécialisées numériques s'appliquent en sus, conformément aux articles 304 et 305 du Tarif des services nationaux.

**Note 2:** If Digital Channel Service is made available in the customer's Exchange through the General Tariff, the customer may migrate to the General Tariff service without the application of termination charges.

C **Note 2:** Si le service de voie numérique est offert dans la circonscription du client en vertu du Tarif général, celui-ci peut passer au service offert en vertu du Tarif général sans avoir à payer de frais de résiliation.